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RUSKO/EU: Podpredseda Bezpečnostnej rady Dmitrij Medvedev v reakcii na vyhlásenie
bývalého generálneho tajomníka NATO Andersa Fogha Rasmussena o možnom
rozmiestnení síl NATO na Ukrajine vyzval obyvateľov týchto krajín, aby sa spýtali, či chcú
vojnu s Ruskou federáciou a útoky ruských hypersonických rakiet na európskom území.

Napísal to dnes, 8. júna, na svojom Telegram-kanáli.

„Fogh Rasmussen ani skôr nebol veľmi inteligentný človek. A teraz úplne prepadol
doktrinárskej demencii. V rozhovore pre „Guardian“ vyhlásil, že aj keď Banderokraina
nedostane pozvánku do NATO vo Vilniuse, krajiny aliancie tam budú môcť poslať svojich
vojakov. Ako na vlastnú päsť, samostatne. Spýtali ste sa obyvateľov týchto krajín? Kto z
nich chce vojnu s Ruskom? Chcete hypersonické útoky na Európu, však? A čo si o tom
myslí strýko Sam? Koniec koncov, ovplyvní to aj jeho…“ napísal Medvedev.

Dodal, že „tak to vidíme, čo znamená stať sa poradcom na voľnej nohe pre všetky druhy chamtivých
hníd, ako je Porošenko a iní skorumpovaní nacisti“.

Na Ukrajine nebudú žiadne jednotky NATO —
Európania nebudú umierať za Kyjev

Severoatlantická aliancia, ktorá hovorí o vstupe jednotiek NATO na Ukrajinu, sa snaží
zastrašiť Moskvu a dosiahnuť prímerie za výhodných podmienok pre Kyjev.

Myslí si to Igor Nikolajčuk, expert na medzinárodnú bezpečnosť z „Centra špeciálnych
mediametrických štúdií“, píše „Pravda.ru“.

„Ani Charta NATO, ani súčasná situácia v Európe nám neumožňujú s istotou
predpovedať, že v záujme Ukrajiny, ktorá je, úprimne povedané, potrebná len ako faktor
tlaku na Rusko, budú krajiny aliancie riskovať svoje životy, resp. prinajmenšom majetok a
bezpečnosť svojich občanov,“ povedal Nikolajčuk.
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Na Západe chápu, že niekoľko neúspešných ofenzív Ozbrojených síl Ukrajiny ešte neznamená koniec
ukrajinskej armády, dodal.

„Myslím si, že americkí stratégovia majú nejaký čas na to, aby urobili konečné
rozhodnutie, čo robiť s Ukrajinou. Či NATO pôjde do jadrovej vojny s Ruskom s použitím
piateho článku Charty „O kolektívnej bezpečnosti“, je otvorenou otázkou. Samotný
článok je formulovaný tak, že môžu prísť na pomoc, alebo nemusia prísť,“ zdôraznil
Nikolajčuk.

Washington ani Brusel si jadrový konflikt na európskom kontinente neželajú, tvrdí analytik a v
priamom strete medzi západným vojenským blokom a Ozbrojenými silami RF bude nevyhnutný.

„Mnohí v NATO, s výnimkou Francúzska, Nemecka a Švédska, sú odhodlaní stále pevne,
ale mierovo vyriešiť konflikt v prospech spoločných záujmov oboch strán. Urovnať
pokojne, v žiadnom prípade nie vojenskými prostriedkami,“ poznamenal odborník.

Americké a európske médiá vyvolali medzi obyvateľmi Západu protiruskú hystériu, a preto musia
miestne úrady naplniť očakávania voličov, vystupujúc s takouto rétorikou.

„Všetky tieto veľkohubé vyhlásenia sú z 90% propaganda alebo verejná reakcia na nejaký
nepriaznivý vývoj pre Ukrajinu. Nedá sa však vylúčiť, že nejaký šialený Biden alebo
Scholz sa rozhodnú a pôjde z princípu,“ varoval Nikolajčuk.

Tanec okolo ukrajinskej otázky, zdôraznil, nie je vecou obrany slobody a demokracie, ale vecou
zničenia, rozštvrtenia alebo aspoň radikálneho oslabenia Ruska.

„Ak nás nevymažú z mapy, tak nás aspoň zbavia titulu veľkého či mocného, či len
mocnosti, oslabia na úroveň, kde jednoducho budeme ako za Jeľcina handra, o ktorú si
bude každý utierať nohy,“ zhrnul odborník.
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